

Validity : 01 Jul 2023 - 30 Jun 2024

Code : FTG7D5NNRTHNDJEFF110723KB

箱根·河口湖·富士山·横滨·川越·东京

## 东京入住 4 晚酒店



## 箱根海盗船游



体验穿和服



浅草雷门观音寺

## 行程特点:

- ◆ 4晚东京酒店 ◆ 川越古街
- ◆ 1晚温泉酒店
- ◆ TeamLab 东京艺术展
- ◆ 箱根海盗船游
- ◆ 和服体验
- ◆ Gotemba 名牌购物街

## 川越古街



TeamLab 东京艺术展

### DAY 1 檳城 - 中转城市 - 东京 (机上用餐)

- 齐聚于檳城国际机场，乘搭客机飞往东京。
- 接机送酒店休息

\*\*夜宿于机上

### DAY 2 东京 - 箱根 - 河口湖 (早午晚餐)

- 今天抵达后，团队将驱车前往箱根游览箱根国立公园及箱根海盜船游，享受清爽的巡游之旅。
- 接着前往游览大涌谷硫磺池和强罗公园。
- 之后前往河口湖入住酒店。今晚您可以享受温泉。

\*\*夜宿于温泉酒店

\*箱根国立公园 - 总面积为121,695公顷，涵盖一都三县。主要由富士山、箱根、伊豆半岛和伊豆诸岛四部分组成，以火山活动和丰富的温泉资源而著称，是日本的主要旅游观光地之一。

### DAY 3 河口湖 - 富士山 - 东京 (早午晚餐)

- 早餐后，前往游览富士山（天气允许）。
- 游览治愈之乡，在这里可以远眺富士山美景及试穿和服。
- 随后，返回东京。途径前往Gotemba名牌购物街自由购物。

\*\*夜宿于东京

\*富士山 - 是一座日本国内最高的休眠火山，海拔有3776米。如气候允许，车子还可以开到第五层。

\*Gotemba名牌购物街 - 日本第一名的outlet，面积宽敞，可以看到富士山。在这里您可以享受一整天的购物体验，这里有 290 家日本和国际著名品牌以及奢华和休闲品牌的商店。

### DAY 4 东京 - 横滨 - 东京 (早午晚餐)

- 今天东京市区参观浅草雷门观音寺。
- 接着团队将前往横滨游览有名的拉面博物馆。
- 继续前往元町商店街及横滨中华街。之后返回东京。

\*\*夜宿于东京

\*横滨 - 是位于日本神奈川县东部的都市，为神奈川县县治及最大都市，也是政令指定都市之一，辖有18个区。全市人口达377万。

### DAY 5 东京 - 川越 - 东京 (早午晚餐)

- 今天，团队将前往川越市区游览古街。
- 之后返回东京游览TeamLab 东京艺术展。

\*\*夜宿于东京

\*川越 - 是东京西北部的日本城市。它是江户时代的城堡城镇，以其古老的粘土仓库和名为“仓造”的商人住宅而闻名。

\*TeamLab 东京艺术展 - 是一座在水中漫步的博物馆，也是一座与花朵融为一体的花园。它由艺术团体 teamLab 创建的 4 个大型艺术空间和 2 个花园组成。

### DAY 6 东京 (早餐)

- 今天全天自由活动。
- 今天您可以自费前往东京迪士尼乐园或迪士尼海洋公园，或者前往银座、新宿、原宿、涩谷自由购物。

(以上为建议)

\*\*夜宿于东京

### DAY 7 东京 - 中转城市 - 檳城 (早/机上用餐)

- 今日早餐后，送往东京国际机场搭乘航班回国。
- 抵达檳城。行程结束。

\*\*温暖的回家



价钱 / 出发日期 / 航空公司

\*\*不包含领队小费

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。



Validity : 01 Jul 2023 - 30 Jun 2024  
Code : FTG7D5NNRTHNDJEFF110723KB

**Hakone • Lake Kwaguchi • Kawagoe**  
**Yokohama • Mt Fuji • Tokyo**

**4 NIGHTS HOTEL**  
**STAY IN TOKYO**



**HAKONE PIRATE BOAT**



**TOUR HIGHLIGHTS:**

- ◆ 4 NIGHT TOKYO HOTEL
- ◆ 1 NIGHT HOT SPRING HOTEL
- ◆ TEAMLAB PLANETS
- ◆ HAKONE PIRATE BOAT
- ◆ KIMONO WEARING EXPERIENCE
- ◆ GOTEMBA OUTLET
- ◆ KAWAGOE OLD TOWN



**DAY 1 Penang - Transit City - Tokyo (MOB)**

➢ Assemble at Penang airport for your departure flight to Tokyo.  
**\*\*Overnight on board**

**DAY 2 Tokyo - Hakone - Lake Kawaguchi (B/L/D)**

➢ Today upon arrival , tour will proceed to **Hakone** visit **Hakone National Park** and enjoy a refreshing cruise on board the **Hakone Pirate Boat**.  
➢ Next tour to visit **Owakudani Sulphurous Pond** and **Gora Park**.  
➢ After that we proceed to Lake Kawaguchi for Accommodation. Tonight you may enjoy the hot spring  
**\*\*Overnight at Hot Spring Hotel**

**\*Hakone National Park - has a total area of 121,695 hectares, covering one capital and three prefectures. It is mainly composed of four parts: Mount Fuji, Hakone, Izu Peninsula and Izu Islands. It is famous for its volcanic activities and rich hot spring resources. It is one of the main tourist attractions in Japan.**

**DAY 3 Lake Kawaguchi - Mt Fuji - Tokyo (B/L/D)**

➢ After breakfast, visit to **Mt. Fuji** (weather permitted).  
➢ Next proceed to visit **Iyashi No Sato**, here, you can enjoy the view of overlooking Mt Fuji and **Kimono Wearing Experience**.  
➢ Then, back to Tokyo. Enroute to **Gotemba outlet** for shopping.  
**\*\* Overnight at Tokyo**

**\*Mt. Fuji - is a dormant volcano, with a height of 3776m. It is the highest mountain in Japan. If weather permits, we will be able to drive up to Level 5.**  
**\*Gotemba Outlet - The best outlet in Japan with a spacious area, where you can see Mt.Fuji. Enjoy a full day of shopping here with 290 stores of famous Japanese and international brands and of luxury and casual brands.**

**DAY 4 Tokyo - Yokohama - Tokyo (B/L/D)**

➢ Today Tokyo city orientation tour to visit **Asakusa Kannon Temple**.  
➢ Next tour proceed to **Yokohama** City visit the **Famous Ramen Museum**.  
➢ Continue to **Motomachi shopping street** and **Yokohama China Town**. After that back to Tokyo.  
**\*\*Overnight at Tokyo**

**\*Yokohama - It is a city located in the eastern part of Kanagawa Prefecture, Japan. It is the county seat and the largest city of Kanagawa County, and it is also one of the cities designated by the decree. It has 18 districts under its jurisdiction. The city's population is 3.77 million.**

**DAY 5 Tokyo - Kawagoe - Tokyo (B/L/D)**

➢ After breakfast, tour will proceed to **Kawagoe** for city orientation tour, include **Old Town**.  
➢ After that back to Tokyo visit **Teamlab Planets**.  
**\*\*Overnight at Tokyo**

**\*Kawagoe - is a Japanese city northwest of Tokyo. An Edo-period castle town, it's known for its old clay warehouses and merchant homes, called Kurazukuri.**  
**\*Teamlab Planets - is a museum where you walk through water, and a garden where you become one with the flowers. It comprises 4 large-scale artwork spaces and 2 gardens created by art collective teamLab.**

**DAY 6 Tokyo (B)**

➢ Today Free your own leisure.  
➢ Today you can either join an optional tour to Tokyo Disneyland or Disney Sea. Or enjoy own leisurely time shopping at **Ginza** , **Shinjuku** , **Harajuku** or **Shibuya**.  
(The above are suggestions)  
**\*\*Overnight at Tokyo**

**DAY 7 Tokyo - Transit City - Penang (B/MOB)**

➢ Today after breakfast , proceed to Tokyo International Airport for departure flight back home.  
➢ Arrive Penang. Tour Ends  
**\*\*Home Sweet Home**



Tour Fare / Departure Date / Flight

**\*\*Exclude Tour Leader Tipping**

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.